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Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Sigvard Ländin                             Per Westberg                  

 

 

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. Per Westberg anmälde övrig fråga till punkt 8. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
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§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Sigvard Ländin och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 8 juni 2010 klockan 

11.00. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn informerade om renoveringen och evakueringen på Hässelgården. Man håller 

tidsramen. 

En broschyr om Hässelgården är gjord. 

Underhållning med hattparad och musikcafé i samlingssalen har hållits. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson rapporterade från Skolörtens förtroenderåd. Matsalen kommer att ha mindre 

platser under sommaren med anledning av att köksgolvet ska renoveras.  

Köket arbetar med att även passerad kost ska vara aptitlig. Köket har hållit fest med 

underhållning anpassat för de äldre. 

Kerstin har varit kontakt med en anhörig vars mor flyttat till Skolörten som meddelat att 

modern ökat 10 kg i vikt sedan hon flyttade in på Skolörtens servicehus, för 3 månader sedan. 

Skolörten planerar för firandet av det kungliga bröllopet den 18-19 juni 2010. 

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars hade inget att rapportera. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 15 juni 2010 

Ärende 9. Månadsrapport maj 2010 

Pensionärsrådet har inte fått handlingen inför dagens råd. 

 

Ärende 10. Allhus i Hässelby gård 

Pensionärsrådet vill att förvaltningen beaktar möjligheten om: 

 Samlingslokaler även i övriga delar av stadsdelen.  

 Bibliotek med inriktning för äldre. 

 Anpassade hyror till lokaler inom stadsdelen som gör det möjligt för ideella föreningar 

att abonnera. 

 

Ärende 11. Nominering till kvalitetsutmärkelse 

Pensionärsrådet har inget att erinra och ställer sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Ärende 12. Ansökan till Länsstyrelsen i Stockholms län om medel avseende projekt 

”Interventionssamtal med våldsutövande män” 

Pensionärsrådet ställer sig bakom ansökan. 

 

Ärende 13. Ansökan till Länsstyrelsen i Stockholms län om medel avseende projekt ”Att vara 

förälder i Sverige”. 

Pensionärsrådet ställer sig bakom ansökan. 
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Ärende 14. Granskning av profilboende för äldre med psykiska funktionsnedsättningar på 

Hässelgårdens vård- och omsorgsboende. 

Annica Dominius informerar om ärendet och om den handlingsplan för åtgärder som är 

framtagen utifrån granskningen. Vissa åtgärder är redan genomförda.  

Pensionärsrådet önskar att förvaltningen snarast får till de erforderliga förändringarna. 

 

Ärende 15. Övertagande av Bromma stadsdelsförvaltnings del av driften för Västerorts 

ungdomsmottagning. 

Pensionärsrådet har tagit del och ställer sig bakom beslutet. 

 

Ärende 16. Årsrapport för år 2009 för Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd. 

Pensionärsrådet har tagit del 

 

Ärende 17. Uppdragslista 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 18. Redovisning av stimulansmedel 2009 inom äldreomsorgen. 

Pensionärsrådet har tagit del. Pensionärsrådet tycker att det är bra med stimulansmedel som 

går till ökad kvalitet för äldre. 

 

Ärende 19. Kanadagäss. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen 

Annica Dominius informerar om följande: 

a) Förfrågningsunderlag för upphandling av kost på Hässelgården och upphandling av kalla 

matlådor behandlas på augustinämnden. Pensionärsrådets upphandlingsdelegerade får 

förfrågningsunderlaget nästa vecka för synpunkter.  

b) Klart med intraprenadavtal för Skolörtens gruppboende. 

c) Förvaltningen kommer att söka stimulansmedel från SKL om samfinansierat korttidsrehab. 

d) Kronprinsessans bröllop ska firas för de som bor på vård- och omsorgsboende och för de 

äldre som har hemtjänst. 

 

§ 18 Övriga frågor 

Pensionärsrådet svarade på Per Westbergs funderingar om förtroenderåd/anhörigråd.. 
 

§ 11 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte samt önskade glad sommar och 

förklarade därmed sammanträdet avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 16 augusti 2010 klockan 10.00–

12.00 i rum Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen Markelius till förfogande för rådets 

enskilda överläggning. 


